
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 8. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 553
Under samrådet den 2. marts 2017 gav ministeren i sin besvarelse af MOF
alm. del – samrådsspørgsmål AB-AF udtryk for, at anlæg der ikke opfylder op-
hugningsdirektivet 100 pct., men som er i gang med forbedringer, bør kunne
opføres på den europæiske liste. Kan ministeren bekræfte, at det alene er an-
læg, som opfylder kriterierne 100 pct., der optages på den europæiske liste,
og vil ministeren konsultere Kommissionen og oplyse udvalget om Kommis-
sionens fortolkning af spørgsmålet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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